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HOOLEKOGU KOOSOLEKU PROTOLL     18.02.2025 

 

 

Algus: 17:05, lõpp 18:55.  

Toimumiskoht: Elva Gümnaasiumi Puiestee tn 2 õppehoone õpetajate toas 

 

Osalejad:  

Liis Marekvardt  (I kooliastme vanemate esindaja) 

Annika Jesin    (II kooliastme vanemate esindaja); 

Maris Järveoja   (III kooliastme vanemate esindaja); 

Kalle Roio   (IV kooliastme vanemate esindaja); 

Pille Rebane   (III-IV kooliastme õppenõukogu esindaja); 

Johannes Must   (III-IV kooliastme õppenõukogu esindaja); 

Kaur Hansen   (Gümnaasiumi astme õpilaste esindaja); 

Leelo Suidt  (kooli pidaja esindaja); 

Ilona Tragel   (kooli toetava orgamisatsiooni esindaja); 

Taimi Akkel   (vilistte esindaja). 

 

 

Üheteistkümnest  hoolekogu liikmest kohal kümme, hoolekogu on otsustusvõimeline. 

 

Koosolekul osalesid:  Marek Sammul   (Elva Gümnaasiumi direktor) 

    

 

Koosoleku juhataja: Maris Järveoja ja Kalle Roio  

Protokollijad: Taimi Akkel ja Kalle Roio  

 

Päevakord:  

 

1.  Hoolekogu esimehe, aseesimehe ja sekretäri valimised.  

2. Arvamuse avaldamine kooli sisehindamise korrale. 

3. Arvamuse avaldamine uue aasta eelarve projekti kohta. 

4. Arvamuse avaldamine gümnaasiumisse vastuvõtmise tingimuste ja korra eelnõule. 

5. Arutelu - kooli uue arengukava prioriteedid. 

6.  Kohal algatatud/tõstatatud teemad 

 

 

 

1.  Hoolekogu esimehe, aseesimehe ja sekretäri valimised.  

 

Elva Gümnaasiumi direktor Marek Sammul juhatas sisse hoolekogu koosoleku ja viis läbi valimised:  

Esimehe kandidaadiks esitati Kalle Roio, aseesimehe kandidaadiks Maris Järveoja ja sekretäri kandidaadiks Taimi 

Akkel. 

Hääletuste tulemused: 

Esimehe kandidaadi Kalle Roio poolt hääletas 9 ja erapooletuid oli 1. Kalle Roio osutus valituks. 

Aseesimehe kandidaadi Maris Järveoja  poolt hääletas 9 ja erapooletuid oli 1. Maris Järveoja osutus valituks. 

Sekretäri kandidaadi Taimi Akkel poolt hääletas 9 ja erapooletuks jäi 1. Taimi Akkel osutus valituks. 

Otsus:   

Hoolekogu esimees -  Kalle Roio 

Aseesimees –   Maris Järveoja  

Sekretär -   Taimi Akkel 
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2. Arvamuse avaldamine kooli sisehindamise korrale. 

 

Arutelu: Marek Sammul:  Sisehindamine on teadlikult juhitud ja kavandatud, süsteemne ning terviklik 

protsess, mille käigus toimub asutuse tegevuste analüüs ja tulemuslikkuse hindamine lähtudes kooli 

arengukava eesmärkidest. Sisehindamise aruanne annab tervikliku ülevaate kooli arengukavas seatud 

eesmärkide täitmisest ja koosneb järgmistest osadest:  

1) üldandmed kooli kohta, sh kooli eripärad; 

2) kooli sisehindamise protsessi lühikirjeldus;  

2) kooli olukorra (sh tugevuste ja nõrkuste) kirjeldus koos seda toetavate andmete analüüsiga;  

3) kooli arengukava täitmise kirjeldus koos seda toetavate andmete analüüsiga ning arengukava 

tulemuslikkuse hinnang; 

4) sisehindamise tulemusel tuvastatud uued kooliarenduse prioriteetsed valdkonnad. 

 

Uueks prioriteediks on ÕPIOSKUSED. 

Aruande vorm on vabatahtlik. Senine vorm – aastaraamatu (u 150 lk) väljaandmine on käinud koolile üle 

jõu ja ei ole olnud piisavalt mõttekas.  

Tagasiside sisehindamise aruandele annab kooli õppenõukogu, hoolekogu ja kooli pidaja.   

 

Hoolekogu arvamus: Direktori ülevaade ja selgitused kooli sisehindamise korrale on arusaadavad ja 

mõistlikud.  

  

 

3.  Arvamuse avaldamine uue aasta eelarve projekti kohta. 

 

Arutelu: Marek Sammul: Selle aasta eelarve on vähenenud. Eelmise aasta eelarvest kulus ära 95% . Loodame, et vald 

eraldab eelmise aasta ülejäägi vähemalt 80 % ulatuses  koolile kasutamiseks. 

Gümnaasium on alarahastatud! 

Jätkuvalt ei ole koolil vajalikku  esitlustehnika, vaja on juurde mööblit ja kooli arvutipark vajab uuendamist. 

Peamine mure on ikka õpikute soetamiseks eraldatud vahendite pärast. Eelarvega on eraldatud 57 200 eurot, aga 

miinimum peaks olema 70 000 eurot.  

Kahjuks ei saa kool endale lubada ka elektroonilist OPIQut.  

 

Leelo Suidt: Elva vald soovib kindlasti kooli ja ka teiste abivajajate vajadusi rahuldada tingimustes, kus  riigipoolsed 

kärpekavad annavad kõvasti tunda.  Valla eelarvest kulub hariduse peale suurusjärgus 60%. 

 

Hoolekogu arvamus: Loodame, et valla hea tahe leiab võimalused jätkuvalt olla kooli toetav. 

Eelkõige peaks leidma lahenduse vajalike õppevahendite vajaduspõhiseks soetamiseks. 

 

Ilona Tragel: Me kõik soovime, et meie lapsed õpiksid kaasaegsetest õppevahenditest! 

  

4.  Arvamuse avaldamine gümnaasiumisse vastuvõtmise tingimuste ja korra eelnõule. 

 

Arutelu: Marek Sammul: EG-sse vastuvõtmise korra sisuliseks muutuseks on vastuvõtt riigieksamite tulemuste alusel  

(9. klassi kahe esimese trimestri või kolme õppeveerandi keskmine hinne on vähemalt 3,5 ning käitumishinne 

vähemalt rahuldav. Keskmise hinde arvutamisel jäetakse arvestusest välja loov- ja oskusained (kehaline kasvatus 

/liikumisõpetus, muusika, kunst, käsitöö ja tehnoloogia).  

 

Leelo Suidt: õpilastkorterid paraku kaovad ära (maja amortiseerunud ja ei vasta euronõuetele). Renoveerimiseks 

vahendid puuduvad.  

 

Marek Sammul: optimistlikult soovime ikka leida võimalusi õpilaskorteriteks (koostöö mõne firma või erakinnisvara 

omanikega). 
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Hoolekogu arvamus: EG-sse vastuvõtmise tingimused ja kord on arusaadav ja põhjendatud. 

Ilona Tragel: Kuidas käsitleda AI-d ja motivatsioonikirju?  

Ettepanek: lisada dokumenti kirje: motivatsioonikiri peab olema ise kirjutatud.  

. 

5.  Arutelu - kooli uue arengukava prioriteedid. 

 

Arutelu: Marek Sammul: Me ei plaani juurde võtta uusi suuri suundasid.  

Arengukava prioriteetideks on: fookus õpioskustel, õpetajate koolitused, tagasisidestamine. Liikuma kutsuv kool, 

KiVa.  

Valla sooviks on arendada õpilastes ettevõtlikust, aga õppekavas on see juba mingil määral sees. Lisaks näitavad meie 

tublid õpilased ise üles ettevõtlikust (organiseerivad üritusi, asutavad õpilasfirmasid jms). 

 

6.   Kohal algatatud/tõstatatud teemad 

 

Küsimus: Leelo Suidt: 6.klassid toodi üle Puiestee tänava majja. Millised on kogemused? 

Vastused: Johannes Must: Ruumide paigutus koolis võiks olla parem. Söögivahetunni ajal (1h), kui gümnasistid 

klassides õpivad, toimub koridorides aktiivne liikumine ja lärm. Mure akadeemilise õhkkonna pärast.  

Maris Järveoja: kaevatakse ruumipuuduse ja lärmakuse üle.  

Kaur Hansen: jooksevad koridorides ja on lärmakad ning mõningatel juhtudel ebaviisakad õpetajatega, kes neid 

korrale kutsuvad.  

Marek Sammul: Ümberkolimise põhjuseks oli logistika. Probleemseid momente ei ole ainult 6.klassi õpilaste vaid ka 

7. ja 8. klassi õpilastega.  

 

Küsimus: Leelo Suidt: kuidas on koolis vaksineerimistega. Kas ja kuidas toimib? 

Vastus: Annika Jesin: Esineb probleeme vanematelt nõusoleku saamisega, seda enam, et puudub ka nõusoleku 

digitaalselt allkirjastamise võimalus.  

 

Küsimus: Maris Järveoja: Kas koolipäeva alguse edasilükkamine on ikka päevakorras? 

Vastus: Marek Sammul: Tegeleme! Korraldame küsitluse ja lastevanemate koosoleku.  

 

Küsimus: Maris Järveoja: Kas kool saab mõjutada busside väljumiste aegu? 

Vastus: Marek Sammul: Kool saab mõjutada ainult õpilasliine.   

 

Küsimus: Liis Marekvardt: Kas tegeletakse Tartu mnt kooli juures olevate ülekäiguradade (2 tk) turvalisemaks 

muutmisega? 

Vastus: Marek Sammul: Jah, oleme probleemist teadlikud. Ilmselt on muutused liikluskorralduses tulemas, ennekõik 

soprdihoone taha rajatava SPAga seoses. Loodame siiski varasemale lahendusele.  

 

7) Hoolekogu järgmiste koosoleku toimumisaja kokkuleppimine. 

 

Järgmine hoolekogu koosolek toimub 25.märtsil kell 17:00 Puiestee tn õppehoones. 

 

 

 

 

Koosoleku juhatajad:       Protokollija: 

Maris Järveoja ja  Kalle Roio      Taimi Akkel 

/allkirjastatud digitaalselt/      /allkirjastatud digitaalselt/ 

 

 

 

 

 

 


